
Styrelsemöte Brittsommars Samfällighet 

Datum: 2014‐06‐30 
Plats: Brittsommargränd nr 18 
 
Närvarande:  Pär Linde, nr 10 
  Eva Johannisson, nr 14 
  Jonas Lindgren, nr 18 
  Staffan Larsson, nr 9 

Håkan Mattsson, nr 6 
 
Frånvarande:  Ulla Rappich, nr 12 
 

1. Ekonomi 

Kvar från förra mötet: Jonas L ska prata med Peter Liljeström nr 21 om ett bokföringsmöte 

för Q1 och Q2 med genomgång för styrelsen, den 25/8 kl 19:00 

 

Diskussion om backuprutiner fortsatte. Först pratade vi om att ekonomifilen regelbundet 

kunde mejlas ut till styrelsen som back up sedan kom vi in på alla andra filer och att det 

kanske vore bäst med en molntjänst i alla fall. Frågan är bara vilken? Pär L skulle kolla lite 

vidare. 

 

Dator är inköpt och installerad. 

 

2. Drift / Underhåll 

 

Sand i barnsandlådan är utgrävd och utbytt. Det gick snabbt och smidigt! Något hushåll hade 

pratat om att göra ett mer lätthanterligt nät att täcka sandlådan med. Styrelsen vet inte om 

eller när. Befintligt får användas tillsvidare. 

 

Bevattningsschema är klart och uppsatt. Jonas L ska köpa ännu en skarvslang för att förlänga 

befintlig slang i mätarrummet. Hur sköts bevattningen därefter?  

 

Maria Ahlbom nr 1, fortsätter som hålla koll samt beställer tömning.. 

 

Håkan M ska göra klart den andra gaveln under sommaren. 

 

Lars Olsson nr 23 har målat klart luckan till brandposten och den är uppsatt igen. 

 

Jonas L och Pär L fortsätter diskussionen med kommunen komposteringstjänsten ”Tack för 

maten”. Allt tyder på att tjänsten inte innebär någon fördyring för samfälligheten. troligen 

kommer vi inte att avboka några av de 4 stora sopkärlen än utan istället ta bort ett kärl för 

återvinningspapper och lägga till 2‐3 bruna kompostkärl i det utrymmet. Kommunen 

rekommenderar 10 hushåll på ett kompostkärl. Vi får finjustera mängden kärl efter en tid. 

Beställer vi tjänsten kommer den att starta någon gång i september. 

 



Mark‐ och reparationsgruppen – gruppernas vara eller inte vara ska diskuteras vid 

styrelsemöte den 8 september (eller eventuellt den 25/8). 

 

BSGs hemsida är omgjord, delvis uppdaterad och i drift. Fortsatt arbete med uppdatering av 

information måste göras. Ny telefonlista tillhandahålls av Jonas L. 

 

E‐postadress – Styrelsen har en e‐postadress samt inloggning på yahoo. Hur ska den 

användas? Diskussionen fortsätter. 

 

Träbock/hinder ‐ punkten tas upp. 

 

Röjsåg/trimmer, skyddstillbehör och bränsle är inköpt av Jonas L. Han har märkt upp och 

ställt allt i mätarrummet samt mejlat ut information till alla hushåll. 

 

Blommorna i stora blomkrukan har vissnat. Ny måste köpas in. Eva J kollar om Pernilla S är 

intresserad av att köpa in nya blommor. 

 

3. Pågående projekt 

‐ 

4. Framtida projekt 

‐ 

5. Avtal 

‐ 

6. Information till samfälligheten 

Skapa välkomstbrev – punkten tas upp på nästa styrelsemöte. 

Skapa informations blad – informations utskick om lite allt möjligt till hushållen behövs 

sammanställas och skickas ut. 

 

7. Övrigt 

Höstens städdag behöver planeras. Vad utöver det vanliga behövs göras? Besiktning måste 

göras för att kunna ta ställning till det. Hur ska den göras? Av vilka? När? Det finns ett 

bisriktningsprotokoll från tidigare. Eva ska leta fram det. 

 

Eva J efterfrågar gamla styrelseprotokoll. Jonas L gav henne ett USB‐minne med styrelsen 

filer. 

 

8. Nästa möte 

Om Peter L kan, blir det ett särskilt ekonomimöte den 2014‐08‐25 kl. 19:00 hos (vem?) och 

ett ordinarie styrelsemöte måndag 2014‐09‐08 hos Eva i nr 14. Om Peter inte kan, blir det ett 

ordinarie styrelsemöte samma kväll istället för 8/9. 

 

Vid protokollet 

Eva Johannisson 


